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Συμπτώματα «χαλάρωσηε» 
τηδ κυβέρνησηε προτού α
κόμη περάσουν οι πρώτεε 100 

ημέρεε από ns εκλογέε διαπι
στώνει ο πρωθυπουργόε κ. Κ. 
Σηpirns. Σε σύσκεψη μάλιστα 
των συνεργατών του, αμέσωε 
μετά την επιστροφή του από τη 
Σύνοδο Κορυφήε τηε Πορτογα- 
Aias, διερωτήθηκε: «Διαπιστώ
νω γενική αδράνεια σε όλουε 
wus τομείε. Τι συμβαίνει; Ω
σάν να μη μεσολάβησαν οι ε
κλογέε και δεν έχουν έργο 
μπροστά τουε». ^Νομοσχέδια 
σπανίωδ πλέον κατατίθενται στη 
Βουλή και αστό, σύμφωνα με ns 
εκτιμήσει κυβερνηηκών πα
ραγόντων, δεν οφείλεται καθό
λου στη «θερινή ραστώνη» που 
αυτέε ns ημέρεε είθισται να ε
πηρεάζει την κυβέρνηση.

Πριν από λίγεε ημέρεε μάλι
στα ο κ. Σημίτπε ρώτησε τον 
στενό συνεργάτη του και γραμ
ματέα τηε κυβερνήσεωε κ. Σωκ. 
Κοσμίδη γιατί «η ροή των νο
μοσχεδίων είναι πλέον αραιή». 
Ο κ. Κοσμίδηε απλώε απάντη
σε με χιούμορ ότι «φαίνεται πωε 
οι υπουργοί δε,’ έχουν να νο-

Τα συμπτώματα «χαλάρωσηε» 
προβληματίζουν τον κ. Σημίτη
μοθετήσουν πια, 17 χρόνια εί
μαστε στην κυβέρνηση, π να 
νομοθετήσουμε άλλο», αφήνο- 
νταε να εννοηθεί όη υπάρχει 
πλέον έλλειμμα «φαντασίαε και 
δημιουργικότηταε» ανάμεσα 
στουε υπουργούε, που φαίνεται 
να αποφεύγουν τα νομοσχέδια, 
πλην όμωε συνωστίζονται στα 
τηλεοπηκά «παράθυρα», eras 
κάθε λογήε δεξιώσειε ή eras α
ναλύσει για το θέμα των ταυ
τοτήτων.

Τιε τελευταίεε ημέρεε το μο
ναδικό νομοσχέδιο που κατα
τέθηκε στη Βουλή (και η κατά
θεσή του έγινε μόλιε την 
περασμένη Παρασκευή) είναι ε
κείνο του υπουργού Ανάπτυξηε 
κ. Ν. Χριστοδουλάκη - ένα νο- 
μοσχέδιο-«σκούπα» για ρυθμί
σει θεμάτων ανταγωνισμού, 
ρυθμιστικήε αρχήε ενέργειαε 
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και τουρισμού. Πέραν τούτου τί
ποτε άλλο. .Ακόμη και η συζή
τηση για την αναγραφή του θρη- 
σκεύματοε στιε ταυτότητεε 
αναβλήθηκε για τον Ιούλιο με 
την αιτιολογία ότι η κυρία Βά- 
σω Παπανδρέου θα απουσιά
ζει αυτέε τιε 
ημέρεε. Και ό
μωε είναι θέ
μα αμέσου ε- 
πικαιρότηταε,
που όσο παραυένει ανοιχτό τό
σο mo πολύ «ταλαιπωρεί» την 
κυβέρνηση.

Το πρόβλημα γίνεται ακόμη 
μεγαλύτερο αν αναλογισθεί κα- 
νείε ότι η Βουλή ολοκληρώνει 
τη στχήτηση επί των περισσο
τέρων νομοσχεδίων σε δύο ή 
τρειε συνεδριάσει (πολλά με τη 
διαδικασία του επείγοντοε) και 
έτσι υπάρχουν ημέρεε νομοθε

τικού έργου που περνούν α- 
δρανείε. Επιπλέον ορισμένοι υ
πουργοί έχουν την τάση να ε
ξαγγέλλουν νομοσχέδια, να 
προκαλούν συσήτηση γύρω από 
το όνομά τουε στουε τηλεοπτι- 
κούε σταθμούε και όμωε ποτέ 

δεν τα κατα
θέτουν στη 
Βουλή. Χαρα- 
κτηριστικό 
παράδειγμα 

το νομοσχέδιο περί την «πολιτι
στική κληρονομιά», το οποίο 
το... 1997 έφερε προε έγκριση 
στο Υπουργικό Συμβούλιο ο τό
τε υπουργόε Πολιτισμού κ. Ευ. 
Βεντδέλοε. Το Υπουργικό Συμ
βούλιο το ενέκρινε αμέσωε, 
πλην όμωε από το 1997 αγνο
είται η τύχη του, αφού ποτέ δεν 
κατατέθηκε npos ψήφιση στη 
Βουλή. Ή ακόμη το νομοσχέ

διο-«σκούπα» του υπουργείου 
Εθνικήε Αμύνηε, που ρυθμίδει 
διάφορα συνταΕιοδοτικά θέμα
τα αξιωματικών εν ενεργεία και 
αποστράτων, για το οποίο επί 
δύο συνεχή χρόνια καταβάλλε
ται προσπάθεια να συγκεντρω
θούν οι απαραίτητεε... υπογρα- 
φέε υπουργών προκειμένου να 
οδεύσει npos συαήτηση στη Βου
λή. Ο κ. Α. ΤσοχατΕόπουλοε 
είχε φροντίσει, για το τυπικό μέ- 
pos του νομοσχεδίου, να συ
γκεντρώσει τιε υπογραφέε όλων 
των υπουργών, πλην του πλέ
ον... αρμοδίου, που είναι ο υ
πουργόε Οικονομικών, ο οποί- 
os να σημειωθεί ότι δεν 
συμφωνούσε απολύτωε με το 
περιεχόμενό του. Και τώρα, με
τά ns εκλογέε, άρχισε και πάλι 
αγώναε δρόμου συγκέντρωσηε 
υπογραφών. Τέλοε, υπάρχουν 

νομοσχέδια που έχουν εξαγ
γελθεί και δεν έχουν καν προ
χωρήσει ούτε στιε νομοπαρα
σκευαστικέ επιτροπέε των 
ίδιων των υπουργείων, όπωε το 
περίφημο νομοσχέδιο για το 
«Πανεπιστήμιο των Ενόπλων 
Δυνάμεων», για το οποίο τα πε
ρισσότερα μέλη τηε κυβέρνη- 
ans δεν έχουν ιδέα περί τίνοε 
πρόκειται.

Χαλάρωση και αδράνεια συ- 
νεπώε διαπιστώνει στην κυβέρ
νηση ο Πρωθυπουργόε και εί
ναι αξιοσημείωτο το γεγονόε ότι 
ακόμη δεν έχουν αρχίσει καν οι 
θερινέε άδειεε των μελών του 
Υπουργικού Συμβουλίου. Ο ίδιοε 
ο κ. Σημπηε είχε εμπιστευτεί τιε 
προάλλεε σε συνεργάτη του ότι 
αν αναλογισθεί κανείε ότι το μό
νο που περιμένουμε τώρα μετά 
την ένταξή μαε στην ΟΝΕ είναι 
οι ρυθμίσετε του ασφαλιστικού 
του κ. Γιαννττση, οι βελτιώσετε 
στο ΕΣΥ από τον κ. Παπαδο
πούλα και η εξέλιξη ms Ολύ
μπι ακήε, που όλα αυτά μάλλον 
έχουν δρομολογηθεί για το φθι
νόπωρο. τίποτε άλλο δεν έχου
με να περιμένουμε.


